
INGEZONDEN BRIEF
Komt die RABOtoren er nu wel en de KFC & Domino’s niet?
Waarom willen alle partijen dat wij bij de aanstaande gemeenteraadsverkiezingen van 14 t/m 16 
maart 2022 massaal gaan stemmen? Omdat zij u de indruk willen geven dat ze naar ons luisteren, 
dat er altijd eerst naar het belang van de inwoners van de gemeente Veldhoven wordt gekeken.

VELDHOVEN - Als je jezelf iets 
meer verdiept in de politiek, dan 
ontdek je echter al snel dat 
eigenlijk niet de gemeenteraad, 
maar het College (burgemeester 
en wethouders dus) het roer in 
handen heeft, net zoals de 
regering dat in Den Haag heeft 
ten opzichte van de tweede 
kamer. Tjeenk Willink en Pieter 
Omtzigt hebben daarover al het 
nodige geschreven.

Wethouders richten zich meer op 
regionale samenwerking (SGE, 
MRE, Brainport) en/of Den Haag. 
Dan gaan plannen, zoals het plan 
van wethouder Ad van den Oever 
van de Veldhovense VVD met een 
woontoren van bijna 40 meter 
hoog op de hoek van de 
Bossebaan en de Burgemeester 
van Hoofflaan, gewoon door en 
kunnen de inwoners “participeren” 
als het plan van de ontwikkelaar 
bijna helemaal is uitgewerkt.

Met man en macht wordt zowel 
het belang van de ontwikkelaars 
als het eigen politiek belang 
verdedigd. Onder de noemer van 
het algemeen belang kan er dan 
volgens de wethouder niet meer

naar de inbreng van burgers 
worden geluisterd. Te laat.

Hoe kwam het toch zover?
In september 2017 kon de 
verhuizing van de muziekschool 
naar het gemeentehuis om 
financiële redenen niet doorgaan 
en moest de ontwikkelaar voor 
deze locatie met een nieuw plan 
komen. Snelheid was geboden en 
dus liever geen overleggen, 
inspraak, en participatie. En zo 
kwamen wij, omwonenden van dit 
plan, uiteindelijk op 10 februari 
2022 bij de Raad van State in Den 
Haag tegenover Tycho Lam te 
staan, de advocaat van de 
gemeente met twee petten op: 
zowel advocaat van de 
gemeenteraad en als advocaat 
van ontwikkelaar Burgtbouw!

Eerder die week, kon wethouder 
Hans van der Looij van Gemeente 
Belang Veldhoven (GBV) niet 
ontkennen dat de ontwikkelaar de 
slechts 90Zo sociale woningen (van 
het vastgestelde 
bestemmingsplan van maximaal 
170 woningen) gemeubileerd wil 
en mag gaan verhuren aan 
Expats. Dat “gemeubileerd

verhuren” was al gepland, zo blijkt 
uit notulen uit 2018, maar het 
College van Burgemeester en 
Wethouders heeft de 
gemeenteraad hierover niet 
geïnformeerd. En nu kijken de drie 
coalitiefracties VVD, GBV en 
(GroenLinks)PvdA, in het 
zogenaamd algemeen belang de 
andere kant op.

Bij de Raad van State was 
duidelijk dat de hoogbouw buiten 
het CityCentrum niet past binnen 
de kaders en dat bovendien de 
advocaat het belang van 
openbaar groen in de sterk 
stedelijke structuur, liever niet 
erkende.

Eind maart Z begin april 2022 zal 
de Raad van State over deze 
zaak uitspraak doen. Parallel 
hieraan doet de Nationale 
Ombudsman onderzoek naar het 
handelen van de gemeente 
Veldhoven.

Ik ga stemmen, u toch ook?

Is getekend
Joep Roijers


